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Referat af bestyrelsesmøde 15. maj 2018 

Til stede: Ole, Anette, Janne, Thomas F., Josefine 

 

1.  Rotter 
Bestyrelsen har allerede givet besked om, hvorledes man skal forholde sig, når man ser/har 
mistanke om rotter (kontakt kommunen, ikke bestyrelsen) http://www.ltk.dk/rotter  
De aktuelle problemer med iturevne skraldesække kan dog skyldes ræve og ikke rotter. 
Thomas tjekker op på, om den enkelte grundejer evt. må anskaffe sig en lukket 
affaldsbeholder af fast grøn plast.. 
 

2.  Jubilæumsfest 
Foreningen blev stiftet 4. august 1944. Vi her derfor 75 års jubilæum næste år, og vi 
synes det skal fejres med en fælles vejfest. DERFOR ER DER BRUG FOR ET 
FESTUDVALG! Man må meget gerne allerede nu melde sig til festudvalget via kontakt på 
hjemmesiden � 
 

3.  GPS-ruten på Havretoften Google Maps. 
Til generalforsamlingen blev vi gjort opmærksom på, at det på Google Maps så ud til, at 
Havretoften var angivet som gennemkørselsvej. Dette er i mellemtiden blevet rettet, så 
bestyrelsen vil ikke foretage sig noget i den anledning. 
 

4.  Vejlaug 
Er der stadig vejlaug på Lyngtoften og Bygtoften? 
I så fald vil bestyrelsen gerne vide, hvem (evt. kontaktperson), der er i lauget. 
 

5.  Vedr. skiltning med Parkering forbudt på vendepladserne.  
Bestyrelsen kontakter kommunen om sagen. 
 

6.  E-ti lmelding 
Bestyrelsen har besluttet, at al kommunikation til medlemmerne fremover foregår pr e-mail. 
Man kan dog få dispensation i særlige tilfælde. Det er kun  tre medlemmer, der endnu ikke 
er tilmeldt. Disse vil få en personlig skrivelse fra bestyrelsen. 
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